
 
 

 
 

Kraków, 23 kwietnia 2019 roku  

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  analizy możliwości wykupu terenów pod tzw. Park Podwawelski;  

 

 

ZAPYTANIE 

 

   Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z zapytaniem w następującej 

sprawie.  

 

 W związku z procedowanym Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego 

Osiedle Podwawelskie powstała koncepcja utworzona w terenie objętym planem tzw. Parku 

Podwawelskiego. Koncepcja ta spotkała się z szerokim pozytywnym odzewem i została częściowo 

odzwierciedlona w kolejnym projekcie planu. Jednocześnie działania Urzędu Miasta Krakowa miały, 

zgodnie z deklaracjami oraz Uchwałą Nr II/8/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 13 grudnia 2018 roku 

zmierzać do weryfikacji kosztów i możliwości wykupu terenu pod planowany park.  

 

 Zgodnie z powyższym zwracamy się z pytaniem czy została zweryfikowana możliwość 

ewentualnego wykupu tych terenów z przeznaczeniem pod planowany park, a nadto czy została 

przeprowadzona analiza finansowa wykupu terenu pod park? Czy wyniki tych analiz zostaną 



 
 

 
 

upublicznione?  

Z wyrazami szacunku, 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała  

 


